



ທັງໝົດ ເຮົາເຮັດເພື່ອ
ທ່າ

ເຮົາມາ...ເພາະວ່າບາບ “ຂອງທ່າ”

“ດັ່ງມີຄຳຂຽໄວ້ໃພຣະຄຳພີວ່າ, ບໍ່ມີຄືຊອບທຳຈັກຄືໜຶ່ງຄືດຽວ”
ໂຣມ 3:10

“ດ້ວຍວ່າທຸກຄົໄດ້ເຮັດຜິດບາບແລະຂາດຈາກພຣະລັດສະໝີຂອງພຣະເຈົ້າ.” ໂຣມ 3:23

“ຄື້ເປັຄຳສັດຈິງແລະສົມຄວນທີ່ຄືທັງປວງຈະຮັບໄວ້, ວ່າພຣະເຢຊູຄຣິດໄດ້ສະເດັດເຂົ້າມາໃໂລກເພື່ອຊ່ວຍຄົບາບ.”

1 ຕີໂມທຽວ 1:15

ເຮົາຕາຍ...ເພື່ອໄຖ່ບາບ “ຂອງທ່າ.”

“ແຕ່ທ່າໄດ້ຮັບບາດເຈັບຍ້ອນກາບາບຂອງພວກເຮົາ, ທ່າມີຮອຍຊ້ຳເພາະຄວາມຊົ່ວຊ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ. ກາລົງໂທດອີ່ເຮັດໃຫ້ເຮົາທັງຫຼາຍມີສັຕິສຸກໄດ້ຕົກຖືກທ່າ. ພວກເຮົາໄດ້ດີເປັປົກກະຕິຍ້ອນກາຂັງຕີທີ່ທ່າໄດ້ຮັບເອົາ.” ເອຊາຍາ 53:5

“ແຕ່ຝ່າຍພຣະເຈົ້າຊົງສະແດງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງແກ່ເຮົາທັງຫຼາຍຄືຂະະທີ່ພວກເຮົາຍັງເປັຄືຜິດບາບຢູ່ ພຣະຄຣິດໄດ້ຊົງຍອມສພຣະຊີແທເຮົາທັງຫຼາຍ. ເຫດສີ່ ເມື່ອພວກເຮົາໄດ້ຊົງຖືວ່າເປັຄືຊອບທຳແລ້ວດ້ວຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງ ຫຼາຍກ່ວ່າອີກເຮົາທັງຫຼາຍຈະພີ່ຈາກພຣະພິໂລດຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍພຣະອົງ.” ໂຣມ 5:8-9

“ໃພຣະອົງ ເຮົາຈິ່ງໄດ້ຮັບກາໄຖ່ໃຫ້ພີ່ໂດຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງ ຄືເປັກາຍິກຜິດບາບທັງຫຼາຍ.” ໂກໂລຊາຍ 1:14
ເຮົາໄດ້ເປັຄືມາ...ເພື່ອຮັກສາຊ່ວຍເຫຼືອເຈົ້າໄວ້ຕະຫຼອດໄປເປັດ.

“ດ້ວຍເຫດີ້ ພຣະອົງຈິ່ງຊົງສາມາດເປັດ ທີ່ຈະຊ່ວຍຄືທັງປວງທີ່ໄດ້ເຂົ້າມາເຖົງພຣະເຈົ້າໂດຍທາງພຣະອົງໃຫ້ໄດ້ຮັບຄວາມລອດພີ່ ເພາະວ່າພຣະອົງຊົງພຣະຊີຢູ່ເປັດ ເພື່ອຊ່ວຍທູຂໍພຣະກະລຸນາໃຫ້ຄືເຫຼົ່າ.” ເຮັບເຣີ 7:25

“ແກະຂອງເຮົາກໍ່ຟັງສຽງຂອງເຮົາ ແລະເຮົາກໍ່ຮູ້ຈັກຝູງແກະ້ແລະເຂົາ

ຕາມເນົາໄປ. ແລະຝ່າຍເນົາກໍ່ປະທາຊີວິດອັຕະຫຼອດໄປເປີດໃຫ້
ແກ່ແກ້້ມແລະເຂົາຈະບໍ່ຈົບຫາຍຈັກເທື່ອ ແລະບໍ່ມີຜູ້ໃດຈະອາດຍາດ
ເຂົາອອກຈາກມືຂອງເນົາໄດ້.” ໂຢຮີ 10:27-28

“ແລະຫຼັກຖານີ້ກໍ່ຄືວ່າ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໂຜດປະທາຊີວິດອັຕະຫຼອດໄປ
ເປີດໃຫ້ແກ່ເນົາທັງຫຼາຍ ແລະຊີວິດີ້ແມ່ຢູ່ໃພຣະບຸດຂອງພຣະ
ອົງ.” 1 ໂຢຮີ 5:11

**ທ່າຕ້ອງຖິ້ມໃຈເກົ່າ ເອົາໃຈໃໝ່, ຍອມຮັບສາລະພາບວ່າ
ທ່າເປັຄົບາບ. ຖ້າບໍ່ດັ່ງທ່າກໍ່ບໍ່ສາມາດເຮັດສິ່ງໃດເພື່ອ
ຮັກສາຫຼືຊ່ວຍເຫຼືອຊີວິດຂອງທ່າເອງໄດ້. ດັ່ງທ່າຈິງຕ້ອງ
ກາພຣະເຢຊູຄຣິດ**

“ເນົາບອກທ່າທັງຫຼາຍວ່າ, ບໍ່ແມ່ດັ່ງດອກ ແຕ່ຖ້າທ່າທັງຫຼາຍ
ບໍ່ຖິ້ມໃຈເກົ່າເອົາໃຈໃໝ່ ພວກທ່າກໍ່ຈະຈົບຫາຍໄປເໝືອກັ້.”

ລູກາ 13:3

“ໃຫ້ຄືອະທຳປະຖິ້ມທາງຂອງເຂົາ, ແລະໃຫ້ຄົບໍ່ຊອບທຳປຸງແວ
ຄິດຂອງເຂົາ, ແລະໃຫ້ເຂົາກັບມາຫາພຣະເຈົ້າແລະພຣະອົງຈະຊົງ
ເມດຕາເຂົາ. ມາຫາພຣະເຈົ້າເພາະພຣະອົງຈະຊົງອະໄພໃຫ້ຢ່າງ
ລື້ເຫຼືອ. ເພາະຄວາມຄິດຂອງເນົາບໍ່ຄືຄວາມຄິດຂອງເຈົ້າ ທັງວິ
ຖີທາງຂອງເຈົ້າ ກໍ່ບໍ່ເປັນວິຖີທາງຂອງເນົາ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງກ່າວໄວ້
ດັ່ງນີ້.” ເອຊາຍາ 55:7-8

“ບໍ່ແມ່ຍ້ອກິດຈະກຳອັດຊອບທຳທີ່ເນົາເອງໄດ້ເຮັດ ແຕ່ຍ້ອ
ພຣະມະຫາກະລຸນາຂອງພຣະອົງທີ່ໂຜດຊ່ວຍເນົາທັງຫຼາຍ.”

ຕີໂຕ 3:25

“ແຕ່ສ່ວນທີ່ບໍ່ໄດ້ອາໄສກາປະຕິບັດ ແຕ່ໄດ້ເຊື່ອໃພຣະອົງຜູ້ຊົງ
ໂຜດຄິດໃຫ້ເປັຄົບາບ ຄວາມເຊື່ອຂອງຄົນກໍ່ຊົງຖືວ່າເປັ
ຄວາມຊອບທຳ.” ໂຣມ 4:5

**ທ່າຕ້ອງເຊື່ອວາງໃຈ...ມອບທຸກສິ່ງໄວ້ໃພຣະອົງໂດຍທາງ
ຄວາມເຊື່ອໃພຣະເຢຊູຄຣິດ ພຣະຜູ້ຊ່ວຍທ່າ.**

“ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກໂລກຈິໄດ້ປະທາພຣະບຸດອົງດຽວທີ່ເກີດຈາກ

ພຣະອົງ ເພື່ອທຸກຄົນທີ່ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະບຸດຈະບໍ່ຈົບຫາຍ, ແຕ່ຈະມີຊີວິດອັນຕະຫຼອດໄປເປີດ.” ໂຢຮັ 3:16

“ທ່າບໍ່ໄດ້ສົງໄສໃນພຣະສັຍາຂອງພຣະເຈົ້າດ້ວຍຄວາມບໍ່ເຊື່ອ ແຕ່ຄວາມເຊື່ອຂອງທ່າໄດ້ເພີ່ມກຳລັງໃຫ້ແຂງແຮງຂຶ້ນ ທ່າ ຈຶ່ງໄດ້ຖະຫວາຍກຽດຕິຍົດແກ່ພຣະເຈົ້າແລະເຊື່ອເຕັມທີ່ວ່າສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ສັຍາແລ້ວພຣະອົງກໍ່ມີອຳນາດເຮັດໃຫ້ສຳເລັດ.” ໂຣມ 4:20-21

“ເພື່ອຈະຊົງສະແດງເຖິງຄວາມຊອບທຳຂອງພຣະອົງໃບັດຈຸບັ ເພື່ອໃຫ້ພຣະອົງຊົງເປັຜູ້ຍຸດຕິທຳແລະຊົງເປັຜູ້ທີ່ຈະຊົງໂຜດຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູເປັຜູ້ຊອບທຳດ້ວຍ.” ໂຣມ3:23

“ດ້ວຍວ່າພວກເຮົາເຫັນວ່າຄົນໜຶ່ງຄົນໃດຈະຊົງຖືວ່າຊອບທຳໄດ້ກໍ່ໂດຍຄວາມເຊື່ອອອກຈາກກາປະຕິບັດຕາມພຣະບັຍັດ.” ໂຣມ 3:28

ທ່າຈະຕັດສິໃຈວ່າຢ່າງໃດ?

ຂ້າພະເຈົ້າເລືອກທີ່ຈະວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູ ຄົນພຣະຜູ້ໂຜດໃຫ້ພີ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ

“ຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນພຣະບຸດກໍ່ບໍ່ຖືກຕັດສິລົງໂທດ ແຕ່ຜູ້ທີ່ບໍ່ເຊື່ອກໍ່ໄດ້ຖືກຕັດສິລົງໂທດແລ້ວ.” ໂຢຮັ 3:18

“ເພາະວ່າມະດໄດ້ເຊື່ອດ້ວຍໃຈຂອງຕົເຖິງໄດ້ຖືວ່າເປັຄົນຊອບທຳແລະຍອມດ້ວຍປາກເຖິງຄວາມພີ່.” ໂຣມ10:10

“ເພາະວ່າ ທຸກຄົນທີ່ຮ້ອງອອກພຣະນາມຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັເຈົ້າກໍ່ຈະພີ່.” ໂຣມ 10:13

ຂ້າພະເຈົ້າເລືອກທີ່ຈະປະຕິເສດພຣະເຢຊູ ແລະເດີຕາມທາງຂອງຂ້າພະເຈົ້າເອງ.

“ແຕ່ຜູ້ທີ່ບໍ່ເຊື່ອກໍ່ໄດ້ຖືກຕັດສິລົງໂທດແລ້ວ, ເພາະວ່າບໍ່ໄດ້ເຊື່ອໃນພຣະນາມພຣະບຸດອົງດຽວທີ່ເກີດຈາກພຣະເຈົ້າ.” ໂຢຮັ 3:18

“ຖ້າຜູ້ໃດບໍ່ມີຊີວິດໄວ້ໃຫະບຽແຫ່ງຊີວິດ ຜູ້ກໍ່ຖືກຖິ້ມລົງໃບົງໄຟ.” ພຣະມິດ20:15



FELLOWSHIP TRACT LEAGUE
P.O. BOX 164 • LEBANON, OH 45036
www.fellowshiptractleague.org © Tract 8800 (Laotian)
All tracts free as the Lord provides. Not to be sold.